
Město Klecany

Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Klecany ze dne 23. 2. 2023 

Čas zahájení 18:15 hod. 

Starosta města Mgr. Daniel Dvořák v sále KC Rychta přivítal přítomné členy zastupitelstva města 
i zástupce z řad veřejnosti na dnešním zasedání Zastupitelstva města Klecany, které bylo svoláno 
starostou města.  
Informace o době a místě konání zasedání byla vyvěšena na úřední desce městského úřadu dne 
15. 2. 2023 společně s programem jednání. Zasedání tak bylo svoláno řádně a včas v souladu  
s ustanovením § 92 a § 93 zákona 128/ 2000 Sb. (zákona o obcích). v souladu s článkem 
3 Jednacího řádu Zastupitelstva města Klecany byl termín zasedání oznámen zastupitelům 
6. 2. 2023. Starosta upozornil, že se ze zasedání pořizuje audiozáznam, který bude uveřejněn na 
webových stránkách města. 
Podle prezenční listiny bylo přítomno 13 členů Zastupitelstva města Klecany a toto zasedání je 
usnášeníschopné.  
Omluveni: Ing. Miroslav Filinger, MBA, později přišel: Mgr. Roman Binder 
Neomluveni: Jiří Medek 
Z řad veřejnosti přítomni 4 občané (z toho 3 zástupci společnosti Amadet, a. s.) 

Hlasování bude uváděno v pořadí: 
PRO NÁVRH, PROTI NÁVRHU, ZDRŽEL SE. 

Zapisovatelem dnešního zasedání je: paní Jana Langová 

1) Starosta navrhl tři zastupitele do návrhové komise: Kateřina Fialová, Miroslav Kříž, Lukáš 
Tintěra. 

Nikdo neměl námitky, ani návrh na změnu, proto dal starosta hlasovat: 
o schválení návrhové komise ve složení Kateřina Fialová, Miroslav Kříž, Lukáš Tintěra 

Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO               

2) Starosta navrhl dva zastupitele za ověřovatele zápisu: Ing. Jiří Bendl, Ing. Kristýna 
Holubová. 

Nikdo neměl námitky, ani návrh na změnu, proto dal starosta hlasovat: 
o schválení dvou ověřovatelů zápisu Ing. Jiří Bendl, Ing. Kristýna Holubová 

Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO 
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3) V souladu s ustanovením čl. 6 a 7 Jednacího řádu zasedání Zastupitelstva města Klecany 
starosta předložil ke schválení program zasedání v následující podobě:  

1. Schválení programu zasedání zastupitelstva města 
2. Dotazy, připomínky a podněty občanů 
3. Představení záměru výstavby v Horních kasárnách - spol. Amadet, a. s. 
4. Podání žádosti o dotaci na akci „Revitalizace a zvýšení kapacity ZŠ Klecany“ 
5. Přijetí dotace ze Státního fondu životního prostředí na 2 ks elektromobilů pro údržbu města 
6. Základní umělecká škola Klecany – aktualizace zřizovací listiny 
7. Připojení města Klecany ke spolku Koridor D8 
8. Rozpočtové opatření č. 1/2023 
9. Odměny zastupitelů – novela nařízení vlády č. 318/2017 Sb. 
10. Plán rozvoje prorodinné a proseniorské politiky města Klecany 
11. Pronájem pozemku na náměstí – záměr 
12. Obecně závazná vyhláška o používání zábavní pyrotechniky – upřesnění textu vyhlášky 
13. Informace 
14. Diskuze 
15. Schválení přehledu přijatých usnesení 
16. Závěr    

Starosta se zeptal, zda má někdo z přítomných členů zastupitelstva námitky proti navrhovanému 
programu nebo návrhy na jeho změnu. Nikdo se nepřihlásil, proto dal hlasovat o 
schválení programu zasedání zastupitelstva. 

Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO               
            
Starosta informoval, že zápis z minulého zasedání byl ověřen, byl pořízen do 10ti dnů od zasedání  
a je uložen na městském úřadě k nahlédnutí, zároveň byl umístěn společně se zvukovým záznamem 
na internetové stránky města a nebyly proti němu podány žádné námitky. Tento zápis je na 
předsednickém stolku k nahlédnutí. 

4) Starosta dal hlasovat o průběhu diskuse ke každému bodu zvlášť. 

Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO               

5) Starosta se v souladu s čl. 7 odst. 7) jednacího řádu Zastupitelstva města Klecany zeptal, za 
má nyní někdo z přítomných občanů příspěvek v rámci bloku dotazů, podnětů a připomínek 
občanů. Nikdo se nepřihlásil, proto přešel k dalšímu bodu programu. 
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6) Představení záměru výstavby v Horních kasárnách – spol. Amadet a.s. 
Starosta řekl, že vlastník Horních kasáren, poté co jsme ve stavební komisi i vedení města zamítli 
jeho záměr výstavby bytů pro cca 2 000 obyvatel nabízí kasárna k prodeji. v uplynulých týdnech 
navštívili zasedání stavební komise zástupci spol. Amadet, a. s., která má o areál zájem a představili 
svůj projekt na bytovou čtvrť. Požádali o vystoupení před zastupitelstvem. Starosta upozornil, že se 
Horní kasárna nacházejí ve 2. etapě územního plánu a aktuálně tam není možné nic nového stavět.  
Starosta předal slovo zástupcům spol. Amadet, a. s. 
V 18:24 hod. přišel Mgr. Roman Binder. 
Zástupci společnosti Amadet, a. s. na plátně promítli prezentaci, ve které zastupitele seznámili 
s projektem. Průběžně zodpověděli několik dotazů zastupitelů. 

V průběhu prezentace a dotazů zastupitelů starosta řekl, že developer nám sice nabízí poměrně 
vysoký příspěvek do rozpočtu města za to, že změnou územního plánu uvolníme tyto pozemky 
k výstavbě ihned. Má to však několik úskalí – aktuálně nemáme kapacitu školy a školka je také 
naplněna ze 100 %. Dopravní infrastruktura je nedostatečná – autobusy jsou ráno přeplněné a další 
spoje nelze objednat, dopravce nemá kapacitu, silnice jsou ve špičkách ucpané. Čistírna odpadních 
vod byla sice intenzifikována, ale kapacita na takové množství nových obyvatel již stačit nebude. 
To jsou zásadní argumenty proti výstavbě. Na druhou stranu je zdevastovaný areál Horních kasáren 
nyní trnem v oku mnoha okolním obyvatelům, kteří si ve svém sousedství přejí raději bytovou 
výstavbu než stávající brownfield, který je poměrně problematický (časté jsou stížnosti na hluk, 
kouř, nelegální vrakoviště, zvýšenou nákladní dopravu do areálu apod.).  
Dále starosta zastupitele informoval, že město souběžně kontaktoval další zájemce, zástupce 
společnosti, která by v areálu chtěla realizovat filmová studia, která tam jsou již v některých 
budovách dnes. Tento záměr by zcela jistě nezatížil školu ani školku, pravděpodobně méně zatížil 
čistírnu odpadních vod i dopravu, ale nevíme, jak rychle a kolik prostředků by byli schopni zájemci 
do areálu nainvestovat, aby se brownfield změnil v pohlednou část města. Ještě jedna věc, která 
s tímto úzce souvisí: aktuálně je sestavený odborný tým, který se zabývá budoucí podobou 
územního plánu. Panuje v něm naprostá shoda, že je třeba zregulovat budoucí výstavbu. To se 
samozřejmě nebude líbit vlastníkům některých pozemků a je velká pravděpodobnost, že změna 
územního plánu skončí u soudu. Podle názoru právního zástupce města by pro případný soudní spor 
bylo dost problematické a pro nás nevýhodné, kdybychom na jedné straně změnou územního plánu 
některým vlastníkům povolovali stavět dříve, případně vyšší domy a na druhé straně jiným 
vlastníkům z důvodu nedostatečné kapacity školní, dopravní a jiné infrastruktury jejich výstavbu 
omezovali. Z tohoto důvodu je starosta osobně proti, ale ví, že to není úplně jednoznačné. Město je 
v situaci, kdy developer potřebuje součinnost při změně územního plánu, proto si nyní zastupitelé 
lépe diktovat podmínky, ale starosta nechce v žádném ovlivňovat zastupitele, pokud bude většina 
pro, budeme na projektu dále pracovat. Pokud proti, zůstanou Horní kasárna zatím taková, jaká jsou 
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a město bude pracovat na změně územního plánu, kterou se pokusí výstavbu do budoucna více 
zregulovat. 
P. Černý řekl, že předkládaný projekt je několikanásobně větší než plánovaná výstavba U bílé zdi. 
Nedokáže si představit, že by prošel u občanů. 
P. Bendl řekl, že co jsme jako město schopni aspoň trochu ovlivnit, je např. kapacita čističky 
odpadních vod, mateřské a základní školy, ale co nejsme schopni ovlivnit, jsou dopravní zácpy ve 
špičkách.  
Starosta udal hrubý odhad přínosu do rozpočtu města z daně z nemovitosti – cca 1-1,5 mil. Kč. 
Zastupitelé se shodli, že je třeba změnit podobu Horních kasáren, ale 1500 nových obyvatel, kteří 
by se po v průběhu realizace projektu (cca 10 let) do Klecan nastěhovali, by byli pro Klecany 
velkou zátěží. Nyní může v areálu bydlet max. 800 lidí (podle stavebního povolení z dob funkčních 
kasáren). 

Starosta navrhl usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje záměr výstavby v areálu Horní Kasárna představený 
společností Amadet, a. s.. Ukládá vedení města pokračovat v jednání se zájemcem – spol. 
Amadet, a. s.. 

Hlasování: 0-6 (Šimšíková, Kříž, Tintěra, Dvořák, Vulterinová, Kmenta)-7 (Kurhajec, Holubová, 
Bendl, Černý, Hamouzová Holá, Binder, Fialová)  NESCHVÁLENO       
         
Po projednání tohoto bodu jednací místnost opustili všichni přítomní z řad veřejnosti. 

7) Podání žádosti o dotaci na akci „Revitalizace a zvýšení kapacity ZŠ Klecany“ 
Starosta připomněl, že se již několik let snažíme získat dotaci na rekonstrukci školy. 
Konečně byla po několika letech slibů vypsána dotace na navýšení kapacit základních škol. 
K podání žádosti je nutný souhlas zastupitelstva. 
Starosta navrhl usnesení: 
Zastupitelstvo města Klecany schvaluje podání žádosti o dotaci na akci Revitalizace a zvýšení 
kapacity ZŠ Klecany. Zastupitelstvo města rovněž souhlasí se závazkem spolufinancování 
akce ve výši minimálně 30 % celkových uznatelných výdajů akce a dofinancováním 
neuznatelných výdajů do výše 100 %. 

Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO               

V 19:44 hod. odešel Ing. Tomáš Černý 
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8) Přijetí dotace ze Státního fondu životního prostředí na 2 ks elektromobilů pro údržbu 
města 
Slovo měl starosta. Městu se podařilo získat dotaci na 2 ks malých nákladních elektromobilů, které 
by mohly používat technické služby k údržbě města, například k vysypávání košů, úklidu zastávek  
a kontejnerových stání, údržbě zeleně apod. Cenu vozidla nám ukáže soutěž, ale například kvalitní 
nákladní elektromobily ALKÉ stojí podle konfigurace a výbavy od 1,2 do 2 mil. Kč. Pokud bychom 
usoudili, že i po odečtení dotace je nákup vozidel nad naše finanční možnosti, je možné dotaci vrátit 
a žádný elektromobil nepořizovat. v porovnání s cenou dieselové multikáry, je nákladní 
elektromobil podle starostova názoru dobré řešení – má menší provozní náklady a je ekologický. 
Aktuálně používáme 30 let staré multikáry, které nesplňují současné emisní normy. 
P. Kmenta seznámil ostatní zastupitele se svými zkušenostmi se zapůjčeným nákladním 
elektromobilem – udávaný dojezd 260 km, raději 200 km, ale v zimě najeli jen 160 km. 

Starosta navrhl usnesení a protože nikdo neměl připomínku, dal o něm hlasovat:  
Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace ve výši 1 266 000,00 Kč ze Státního fondu 
životního prostředí České republiky v rámci Národního plánu obnovy na akci Pořízení 2 ks 
elektromobilů N1 pro město Klecany v rámci výzvy č. NPŽP 3/2022 k předkládání žádostí 
v rámci Národního programu životního prostředí. 

Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO  
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9)  Základní umělecká škola Klecany – aktualizace zřizovací listiny 
Paní ředitelka Základní umělecké školy Klecany nás požádala o schválení změny zřizovací listiny -
 změnu sídla zřizovatele z Do Klecánek 52 na U Školky 74. Nikdo neměl připomínky, proto dal 
starosta hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje změnu zřizovací listiny Základní umělecké školy Klecany –
 adresa sídla zřizovatele se mění z Do Klecánek 52, 250 67 Klecany na U Školky 74, 250 67 
Klecany. 

Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO               

10) Připojení města Klecany ke spolku Koridor D8 
Slova se ujal místostarosta. Zastupitelé obdrželi v materiálech odkaz na více informací o spolku 
Koridor D8, který najdete na webu tohoto spolku www.koridord8.cz. Navrhujeme zatím přidružené 
členství. Místostarosta přečetl návrh usnesení. 
Mgr. Binder je proti, protože Koridor D8 vznikl jako obrana proti zkapacitnění D8, za něj jsou 
aktivistická skupina; zkapacitnění D8 je pro Klecany dobré; podle jeho informací jsou vysoké 
členské poplatky. 
Ing. Bendl viděl výhody v tom, být přidruženým členem – je dobré vědět, co se v Koridoru D8 děje. 
Místostarosta upřesnil, že poplatek za členství je 3,20 Kč/občana, tj. pro nás cca 12 000,- Kč. 
Starosta informoval o bezplatném zapůjčení certifikovaného přístroje pro měření znečištění ovzduší 
od Koridoru D8, jehož výsledky lze oficiálně použít, naše měření je jen orientační měření. 
Místostarosta řekl, že Zdiby se Koridor D8 chválí. Vyjádření proti rozšíření lomu v Klecánkách 
pomohl podat právník Koridoru D8. 
Starosta řekl, že v poslední době ubrali na své radikálnosti, dělají drobné věci za pomoci norských 
fondů (měření, protihlukové stěny). 
Starosta řekl, že by ho zajímalo, jak se Koridor D8 staví k plánovaném prodloužení tramvajové trati 
do Zdib. Má k dispozici vyjádření dopravního experta, že pro naše okolí to není dobré řešení. Na 
všech jednáních, kterých se zúčastnil, bojoval za to, aby autobusy projíždějící Klecany nekončily 
u tramvaje, ale i nadále zajížděly až k metru. Jinak bychom museli přestupovat na tramvaj a pak 
teprve na metro. 
Ing. Holubová se přikláněla k názoru Mgr. Bindera. 
Nikdo další se již nepřihlásil o slovo, proto dal místostarosta hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje přistoupení města Klecany ke spolku Koridor D8 jako 
přidružený člen. 
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Hlasování: 8-1 (Binder)-3 (Kurhajec, Holubová, Kříž)  SCHVÁLENO               

11) Rozpočtové opatření č. 1/2023 
Slovo měl místostarosta. v materiálech zastupitelé obdrželi rozpočtové opatření č. 1/2023 
s komentářem. Rozpočtové opatření upravuje rozpočet podle skutečnosti a aktuálních potřeb. 
Rozpočtové opatření projednal v pondělí 20. 2. 2023 na své schůzi finanční výbor, zápis zastupitelé 
obdrželi emailem. 
Místostarosta se zeptal, zda má někdo k rozpočtovému opatření č. 1/2023 dotaz nebo připomínku. 
Nikdo se nepřihlásil, proto dal hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023. 

Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO               

12) Odměny zastupitelů – novela nařízení vlády č. 318/2017 Sb. 
Místostarosta řekl, že zastupitelům, radním, předsedům a členům výborů nebyly odměny poslední 
dva roky valorizovány. Nyní došlo nařízením vlády k navýšení o 10 %. 
Ing. Bendl s navýšením nesouhlasil. 
Nikdo další neměl dotazy ani připomínky, proto dal místostarosta hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje v souladu s novelou nařízení vlády č. 318/2017 Sb. výši odměny 
neuvolněným zastupitelům, členům a předsedům výborů od 1. 3. 2023: 
● měsíční odměnu neuvolněných členů zastupitelstva ve výši 2 188,- Kč 
● měsíční odměnu členům výborů zastupitelstva, kteří jsou zároveň zastupiteli, ve výši 

3 645,- Kč 
● měsíční odměnu členům výborů zastupitelstva, kteří nejsou zastupiteli, ve výši 1 457,- Kč 
● měsíční odměnu předsedům výborů zastupitelstva ve výši 4 376,- Kč 
● měsíční odměnu členům rady města ve výši 8 749,- Kč 
         
Hlasování: 8-2 (Tintěra, Bendl)-2 (Kříž, Fialová)  SCHVÁLENO               

13)  Plán rozvoje prorodinné a proseniorské politiky města Klecany 
Slovo měl i nyní místostarosta. Kolegyně Ing. Kristýna Holubová vypracovala materiál, který je 
vhodné mít pro podání žádosti o dotaci Obec přátelská rodině a seniorům, kde jsme v loňském roce 
poprvé žádali o dotaci. 
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Jde o jednu z mála dotací, kde je možné žádat na sociální a kulturní aktivity měst a obcí. Obce, 
které již plán nebo koncepci rodinné politiky či jiný dokument obsahující informace o rodinné 
politice mají, ale tento dokument ještě nebyl schválen zastupitelstvem, budou oceněny bonusem až 
5 bodů. Obce, jejichž plán nebo koncepce rodinné politiky, byl schválen zastupitelstvem, budou 
oceněny bonusem až 10 bodů. Pokud chce obec dosáhnout na bonusy, přiloží plán nebo koncepci 
rodinné politiky či dokument uvedený výše k žádosti a v případě schválení zastupitelstvem přiloží  
i zápis ze zasedání zastupitelstva. 
Ing. Holubová upřesnila, z čeho při zpracování tohoto plánu rozvoje vycházela a v jak krátkém čase 
ho zpracovala. 
Starosta poděkoval Ing. Holubové za přínosnou práci. 
Nikdo další se o slovo nepřihlásil, neměl dotaz ani připomínku, proto dal místostarosta hlasovat  
o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje předložený Plán rozvoje prorodinné a proseniorské politiky 
města Klecany pro období 2023–2030. 

Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO               

14) Pronájem pozemku na náměstí – záměr 
Slovo měl starosta. Přestože je pronájem nemovitostí v kompetenci rady města, rada se rozhodla 
prokonzultovat se zastupiteli žádost pana Motala o pronájem 64 m2 pozemku v rohu náměstí – za 
kontejnerovým stanovištěm. Aktuálně je pozemek zarostlý keři a navazuje přímo na pozemek domu 
na náměstí čp 424 (bývalé nákupní středisko). Obvyklá cena pronájmu za 1 m2 nezpevněné ploch je 
13,10 Kč. Žádáme zastupitele o vyjádření, zda mají zájem tento pozemek pronajmout. 
Místostarosta se zeptal, zda je pozemek pouze pod okny p. Motala, aby jeho využívání nevadilo 
ostatním sousedům. 
Paní Šimšíková řekla, že si pozemek chtějí pronajmout pro všechny sousedy, mají dobré vztahy. 
Nikdo další se o slovo nepřihlásil, proto dal starosta hlasovat o usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje záměr pronájmu části pozemku 626/2 o výměře 64 m2. 

Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO      

15) Obecně závazná vyhláška o používání zábavní pyrotechniky – upřesnění 
Slovo měl starosta. Na posledním zasedání zastupitelstva města bylo uloženo vedení města připravit 
vyhlášku o zákazu používání zábavní pyrotechniky na území města. Zpracovanou vyhlášku  
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Město Klecany

i s důvodovou zprávou starosta obdržel až po zveřejnění programu jednání a odeslání materiálů. Ve 
vyhlášce je ještě k diskusi, v jakých časech bude povoleno používání na Silvestra. Text vyhlášky  
a důvodové zprávy starosta zastupitelům zaslal v doplňujících materiálech, nyní by se měli 
domluvit na upřesnění a ke schválení předložíme vyhlášku na příštím zasedání. 
Starosta řekl, že právník navrhuje čas 17-4 hod. 
Místostarosta řekl, že nejsme schopni kontrolovat dodržování této vyhlášky, chápe, že používání 
zábavní pyrotechniky někomu vadí. 
P. Kříž řekl, že je to stejné, jako s psími výkaly, záborem veřejného prostranství. Nikdo nebude 
vymáhat její dodržování. 
Pí Šimšíková se zeptala, zda je to velký problém v Klecanech, aby muselo být používání zábavní 
pyrotechniky omezeno vyhláškou. Podle ní se tu tak často nepoužívá. 
Pí Fialová připomněla ekologii. Ohňostroj nebude ani na Slavnostech pravého a levého břehu. 
Starosta upřesnil, že ve vyhlášce je i zákaz pouštění lampionů štěstí. 
P. Bendl se přikláněl k názoru pí Šimšíkové. 
Pí Hamouzová Holá se přikláněla k názoru místostarosty. 
P. Binder navrhli do vyhlášky doplnit maximální čas do 1 hod. a ne do 4 hod. Po krátké diskusi 
navrhli do 2 hod. Starosta řekl, že se zde dnes nedohodnou. 
Obecně závazná vyhláška se bude schvalovat na příštím zasedání zastupitelstva města. 
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Město Klecany

16) Informace 
Starosta informoval zastupitele o uskutečněné kontrole z Ministerstva vnitra ČR zaměřené na výkon 
samostatné působnosti obce, ze které ještě nemá výsledný protokol, ale dopadla dobře a získali jsem 
cenné metodické rady. Zítra na městě proběhne kontrola z krajské hygienické stanice. 
Místostarosta řekl, že v dílně technických služeb je dokončena rekonstrukce WC. Skautský srub je 
nyní dokončen, ostatní úpravy (např. schodiště) by byly možné na základě stavebního povolení.  
Místostarosta připomněl, že do 31. 3. je možné kácet stromy; v Klecánkách hodně káceli označené 
stromy, protože les je již 80letý a prosychá. Až půda proschne, technické služby je z lesa vytahají. 
P. Kříž upozornil na okraji mokřadu na jeden uschlý strom a navrhl jeho pokácení, aby nespadl na 
silnici a někoho nezranil. Místostarosta odpověděl, že je vytvořený plán na kácení, v plánu asi na 
podzim. P. Kříž navrhl aspoň ořezat větve. 
P. Kmenta upozornil na nebezpečnou břízu na sídliště u školy. Větev zůstala viset ve větvích. 
Starosta řekl, že větev technické služby odstranili. 
Starosta řekl, že Dropovi chtějí ořezat stromy u jejich plotu. Místostarosta řekl, že to chtějí každý 
rok, my každých 5 let prořezáváme.  
Starosta upozornil na černou skládku na ul. Do Čertovky, kterou někdo chtěl opravit díry v cestě. 
Víme, kdo tam navezl, řeší policie i odbor životního prostředí.  
Starosta řekl, že práce v parčíku pod starou poštou pokračují, objednal zábradlí. 
Starosta pozval přítomné na slavnostní ocenění sportovce roku, které se uskuteční 15. 3. 2023 od 
16 hod. a na 1. městský ples, který bude v sobotu 4. 3. 2023 od 19 hod. Obě akce se budou konat 
v Kulturním centru Rychta. 
Do tohoto bodu již neměl nikdo příspěvek, proto starosta přešel k dalšímu bodu zasedání. 

17) Diskuze 
Pí Šimšíková řekla, že navážku suti na cestě Do Čertovky při prvním velkém dešti voda spláchne na 
pozemek města, které bude muset řešit odvoz skládky. Starosta řekl, že to mají v řešení státní 
orgány, máme fotodokumentaci, známe registrační značky aut. 
P. Kříž se zeptal, proč masopustní průvod bude až tuto sobotu, tedy v době, kdy už nemá být, ale má 
být půst. Odpověděla pí Holubová, že v době masopustu byly prázdniny v Klecanech nebo v Praze 
6-10, kam chodí většina klecanských dětí a v lednu je ještě velká zima.  

18) Schválení přehledu přijatých usnesení  
Starosta požádal návrhovou komisi o přednesení přehledu usnesení přijatých zastupiteli města 
na dnešním zasedání Zastupitelstva města Klecany. 

Usnesení přečetla za návrhovou komisi Kateřina Fialová. 
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Starosta dal hlasovat o usnesení: 
  
Zastupitelstvo města schvaluje úplnost přehledu přijatých usnesení 

Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO               

19) Závěr 
Starosta poděkoval přítomným a oznámil, že pořad zasedání byl vyčerpán, nikdo se již nehlásí  
o slovo, a proto prohlásil dnešní zasedání za ukončené.  

    
 Zasedání ukončeno ve 20:54 hod. 

  …………………… …………………

… 

  Ing. Kristýna Holubová Ing. Jiří 

Bendl 

  …………………… …………………

… 

  Ivo Kurhajec Mgr. Daniel 
Dvořák 

  místostarosta starosta 

 11


	Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Klecany ze dne 23. 2. 2023
	Čas zahájení 18:15 hod.
	Starosta města Mgr. Daniel Dvořák v sále KC Rychta přivítal přítomné členy zastupitelstva města i zástupce z řad veřejnosti na dnešním zasedání Zastupitelstva města Klecany, které bylo svoláno starostou města.
	Informace o době a místě konání zasedání byla vyvěšena na úřední desce městského úřadu dne 15. 2. 2023 společně s programem jednání. Zasedání tak bylo svoláno řádně a včas v souladu  s ustanovením § 92 a § 93 zákona 128/ 2000 Sb. (zákona o obcích). v souladu s článkem 3 Jednacího řádu Zastupitelstva města Klecany byl termín zasedání oznámen zastupitelům 6. 2. 2023. Starosta upozornil, že se ze zasedání pořizuje audiozáznam, který bude uveřejněn na webových stránkách města.
	Podle prezenční listiny bylo přítomno 13 členů Zastupitelstva města Klecany a toto zasedání je usnášeníschopné.
	Omluveni: Ing. Miroslav Filinger, MBA, později přišel: Mgr. Roman Binder
	Neomluveni: Jiří Medek
	Z řad veřejnosti přítomni 4 občané (z toho 3 zástupci společnosti Amadet, a. s.)
	Hlasování bude uváděno v pořadí:
	PRO NÁVRH, PROTI NÁVRHU, ZDRŽEL SE.
	Zapisovatelem dnešního zasedání je: paní Jana Langová
	Starosta navrhl tři zastupitele do návrhové komise: Kateřina Fialová, Miroslav Kříž, Lukáš Tintěra.
	Nikdo neměl námitky, ani návrh na změnu, proto dal starosta hlasovat:
	o schválení návrhové komise ve složení Kateřina Fialová, Miroslav Kříž, Lukáš Tintěra
	Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO
	Starosta navrhl dva zastupitele za ověřovatele zápisu: Ing. Jiří Bendl, Ing. Kristýna Holubová.
	Nikdo neměl námitky, ani návrh na změnu, proto dal starosta hlasovat:
	o schválení dvou ověřovatelů zápisu Ing. Jiří Bendl, Ing. Kristýna Holubová
	Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO
	V souladu s ustanovením čl. 6 a 7 Jednacího řádu zasedání Zastupitelstva města Klecany starosta předložil ke schválení program zasedání v následující podobě:
	Schválení programu zasedání zastupitelstva města
	Dotazy, připomínky a podněty občanů
	Představení záměru výstavby v Horních kasárnách - spol. Amadet, a. s.
	Podání žádosti o dotaci na akci „Revitalizace a zvýšení kapacity ZŠ Klecany“
	Přijetí dotace ze Státního fondu životního prostředí na 2 ks elektromobilů pro údržbu města
	Základní umělecká škola Klecany – aktualizace zřizovací listiny
	Připojení města Klecany ke spolku Koridor D8
	Rozpočtové opatření č. 1/2023
	Odměny zastupitelů – novela nařízení vlády č. 318/2017 Sb.
	Plán rozvoje prorodinné a proseniorské politiky města Klecany
	Pronájem pozemku na náměstí – záměr
	Obecně závazná vyhláška o používání zábavní pyrotechniky – upřesnění textu vyhlášky
	Informace
	Diskuze
	Schválení přehledu přijatých usnesení
	Závěr
	Starosta se zeptal, zda má někdo z přítomných členů zastupitelstva námitky proti navrhovanému programu nebo návrhy na jeho změnu. Nikdo se nepřihlásil, proto dal hlasovat o schválení programu zasedání zastupitelstva.
	Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO
	Starosta informoval, že zápis z minulého zasedání byl ověřen, byl pořízen do 10ti dnů od zasedání  a je uložen na městském úřadě k nahlédnutí, zároveň byl umístěn společně se zvukovým záznamem na internetové stránky města a nebyly proti němu podány žádné námitky. Tento zápis je na předsednickém stolku k nahlédnutí.
	Starosta dal hlasovat o průběhu diskuse ke každému bodu zvlášť.
	Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO
	Starosta se v souladu s čl. 7 odst. 7) jednacího řádu Zastupitelstva města Klecany zeptal, za má nyní někdo z přítomných občanů příspěvek v rámci bloku dotazů, podnětů a připomínek občanů. Nikdo se nepřihlásil, proto přešel k dalšímu bodu programu.
	6) Představení záměru výstavby v Horních kasárnách – spol. Amadet a.s.
	Starosta řekl, že vlastník Horních kasáren, poté co jsme ve stavební komisi i vedení města zamítli jeho záměr výstavby bytů pro cca 2 000 obyvatel nabízí kasárna k prodeji. v uplynulých týdnech navštívili zasedání stavební komise zástupci spol. Amadet, a. s., která má o areál zájem a představili svůj projekt na bytovou čtvrť. Požádali o vystoupení před zastupitelstvem. Starosta upozornil, že se Horní kasárna nacházejí ve 2. etapě územního plánu a aktuálně tam není možné nic nového stavět.
	Starosta předal slovo zástupcům spol. Amadet, a. s.
	V 18:24 hod. přišel Mgr. Roman Binder.
	Zástupci společnosti Amadet, a. s. na plátně promítli prezentaci, ve které zastupitele seznámili s projektem. Průběžně zodpověděli několik dotazů zastupitelů.
	V průběhu prezentace a dotazů zastupitelů starosta řekl, že developer nám sice nabízí poměrně vysoký příspěvek do rozpočtu města za to, že změnou územního plánu uvolníme tyto pozemky k výstavbě ihned. Má to však několik úskalí – aktuálně nemáme kapacitu školy a školka je také naplněna ze 100 %. Dopravní infrastruktura je nedostatečná – autobusy jsou ráno přeplněné a další spoje nelze objednat, dopravce nemá kapacitu, silnice jsou ve špičkách ucpané. Čistírna odpadních vod byla sice intenzifikována, ale kapacita na takové množství nových obyvatel již stačit nebude. To jsou zásadní argumenty proti výstavbě. Na druhou stranu je zdevastovaný areál Horních kasáren nyní trnem v oku mnoha okolním obyvatelům, kteří si ve svém sousedství přejí raději bytovou výstavbu než stávající brownfield, který je poměrně problematický (časté jsou stížnosti na hluk, kouř, nelegální vrakoviště, zvýšenou nákladní dopravu do areálu apod.).
	Dále starosta zastupitele informoval, že město souběžně kontaktoval další zájemce, zástupce společnosti, která by v areálu chtěla realizovat filmová studia, která tam jsou již v některých budovách dnes. Tento záměr by zcela jistě nezatížil školu ani školku, pravděpodobně méně zatížil čistírnu odpadních vod i dopravu, ale nevíme, jak rychle a kolik prostředků by byli schopni zájemci do areálu nainvestovat, aby se brownfield změnil v pohlednou část města. Ještě jedna věc, která s tímto úzce souvisí: aktuálně je sestavený odborný tým, který se zabývá budoucí podobou územního plánu. Panuje v něm naprostá shoda, že je třeba zregulovat budoucí výstavbu. To se samozřejmě nebude líbit vlastníkům některých pozemků a je velká pravděpodobnost, že změna územního plánu skončí u soudu. Podle názoru právního zástupce města by pro případný soudní spor bylo dost problematické a pro nás nevýhodné, kdybychom na jedné straně změnou územního plánu některým vlastníkům povolovali stavět dříve, případně vyšší domy a na druhé straně jiným vlastníkům z důvodu nedostatečné kapacity školní, dopravní a jiné infrastruktury jejich výstavbu omezovali. Z tohoto důvodu je starosta osobně proti, ale ví, že to není úplně jednoznačné. Město je v situaci, kdy developer potřebuje součinnost při změně územního plánu, proto si nyní zastupitelé lépe diktovat podmínky, ale starosta nechce v žádném ovlivňovat zastupitele, pokud bude většina pro, budeme na projektu dále pracovat. Pokud proti, zůstanou Horní kasárna zatím taková, jaká jsou a město bude pracovat na změně územního plánu, kterou se pokusí výstavbu do budoucna více zregulovat.
	P. Černý řekl, že předkládaný projekt je několikanásobně větší než plánovaná výstavba U bílé zdi. Nedokáže si představit, že by prošel u občanů.
	P. Bendl řekl, že co jsme jako město schopni aspoň trochu ovlivnit, je např. kapacita čističky odpadních vod, mateřské a základní školy, ale co nejsme schopni ovlivnit, jsou dopravní zácpy ve špičkách.
	Starosta udal hrubý odhad přínosu do rozpočtu města z daně z nemovitosti – cca 1-1,5 mil. Kč.
	Zastupitelé se shodli, že je třeba změnit podobu Horních kasáren, ale 1500 nových obyvatel, kteří by se po v průběhu realizace projektu (cca 10 let) do Klecan nastěhovali, by byli pro Klecany velkou zátěží. Nyní může v areálu bydlet max. 800 lidí (podle stavebního povolení z dob funkčních kasáren).
	Starosta navrhl usnesení:
	Zastupitelstvo města schvaluje záměr výstavby v areálu Horní Kasárna představený společností Amadet, a. s.. Ukládá vedení města pokračovat v jednání se zájemcem – spol. Amadet, a. s..
	Hlasování: 0-6 (Šimšíková, Kříž, Tintěra, Dvořák, Vulterinová, Kmenta)-7 (Kurhajec, Holubová, Bendl, Černý, Hamouzová Holá, Binder, Fialová)  NESCHVÁLENO
	Po projednání tohoto bodu jednací místnost opustili všichni přítomní z řad veřejnosti.
	7) Podání žádosti o dotaci na akci „Revitalizace a zvýšení kapacity ZŠ Klecany“
	Starosta připomněl, že se již několik let snažíme získat dotaci na rekonstrukci školy.
	Konečně byla po několika letech slibů vypsána dotace na navýšení kapacit základních škol. K podání žádosti je nutný souhlas zastupitelstva.
	Starosta navrhl usnesení:
	Zastupitelstvo města Klecany schvaluje podání žádosti o dotaci na akci Revitalizace a zvýšení kapacity ZŠ Klecany. Zastupitelstvo města rovněž souhlasí se závazkem spolufinancování akce ve výši minimálně 30 % celkových uznatelných výdajů akce a dofinancováním neuznatelných výdajů do výše 100 %.
	Hlasování: 13-0-0  SCHVÁLENO
	V 19:44 hod. odešel Ing. Tomáš Černý
	8) Přijetí dotace ze Státního fondu životního prostředí na 2 ks elektromobilů pro údržbu města
	Slovo měl starosta. Městu se podařilo získat dotaci na 2 ks malých nákladních elektromobilů, které by mohly používat technické služby k údržbě města, například k vysypávání košů, úklidu zastávek  a kontejnerových stání, údržbě zeleně apod. Cenu vozidla nám ukáže soutěž, ale například kvalitní nákladní elektromobily ALKÉ stojí podle konfigurace a výbavy od 1,2 do 2 mil. Kč. Pokud bychom usoudili, že i po odečtení dotace je nákup vozidel nad naše finanční možnosti, je možné dotaci vrátit a žádný elektromobil nepořizovat. v porovnání s cenou dieselové multikáry, je nákladní elektromobil podle starostova názoru dobré řešení – má menší provozní náklady a je ekologický. Aktuálně používáme 30 let staré multikáry, které nesplňují současné emisní normy.
	P. Kmenta seznámil ostatní zastupitele se svými zkušenostmi se zapůjčeným nákladním elektromobilem – udávaný dojezd 260 km, raději 200 km, ale v zimě najeli jen 160 km.
	Starosta navrhl usnesení a protože nikdo neměl připomínku, dal o něm hlasovat:
	Zastupitelstvo města schvaluje přijetí dotace ve výši 1 266 000,00 Kč ze Státního fondu životního prostředí České republiky v rámci Národního plánu obnovy na akci Pořízení 2 ks elektromobilů N1 pro město Klecany v rámci výzvy č. NPŽP 3/2022 k předkládání žádostí v rámci Národního programu životního prostředí.
	Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO
	9)  Základní umělecká škola Klecany – aktualizace zřizovací listiny
	Paní ředitelka Základní umělecké školy Klecany nás požádala o schválení změny zřizovací listiny - změnu sídla zřizovatele z Do Klecánek 52 na U Školky 74. Nikdo neměl připomínky, proto dal starosta hlasovat o usnesení:
	Zastupitelstvo města schvaluje změnu zřizovací listiny Základní umělecké školy Klecany – adresa sídla zřizovatele se mění z Do Klecánek 52, 250 67 Klecany na U Školky 74, 250 67 Klecany.
	Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO
	10) Připojení města Klecany ke spolku Koridor D8
	Slova se ujal místostarosta. Zastupitelé obdrželi v materiálech odkaz na více informací o spolku Koridor D8, který najdete na webu tohoto spolku www.koridord8.cz. Navrhujeme zatím přidružené členství. Místostarosta přečetl návrh usnesení.
	Mgr. Binder je proti, protože Koridor D8 vznikl jako obrana proti zkapacitnění D8, za něj jsou aktivistická skupina; zkapacitnění D8 je pro Klecany dobré; podle jeho informací jsou vysoké členské poplatky.
	Ing. Bendl viděl výhody v tom, být přidruženým členem – je dobré vědět, co se v Koridoru D8 děje.
	Místostarosta upřesnil, že poplatek za členství je 3,20 Kč/občana, tj. pro nás cca 12 000,- Kč.
	Starosta informoval o bezplatném zapůjčení certifikovaného přístroje pro měření znečištění ovzduší od Koridoru D8, jehož výsledky lze oficiálně použít, naše měření je jen orientační měření.
	Místostarosta řekl, že Zdiby se Koridor D8 chválí. Vyjádření proti rozšíření lomu v Klecánkách pomohl podat právník Koridoru D8.
	Starosta řekl, že v poslední době ubrali na své radikálnosti, dělají drobné věci za pomoci norských fondů (měření, protihlukové stěny).
	Starosta řekl, že by ho zajímalo, jak se Koridor D8 staví k plánovaném prodloužení tramvajové trati do Zdib. Má k dispozici vyjádření dopravního experta, že pro naše okolí to není dobré řešení. Na všech jednáních, kterých se zúčastnil, bojoval za to, aby autobusy projíždějící Klecany nekončily u tramvaje, ale i nadále zajížděly až k metru. Jinak bychom museli přestupovat na tramvaj a pak teprve na metro.
	Ing. Holubová se přikláněla k názoru Mgr. Bindera.
	Nikdo další se již nepřihlásil o slovo, proto dal místostarosta hlasovat o usnesení:
	Zastupitelstvo města schvaluje přistoupení města Klecany ke spolku Koridor D8 jako přidružený člen.
	Hlasování: 8-1 (Binder)-3 (Kurhajec, Holubová, Kříž)  SCHVÁLENO
	11) Rozpočtové opatření č. 1/2023
	Slovo měl místostarosta. v materiálech zastupitelé obdrželi rozpočtové opatření č. 1/2023 s komentářem. Rozpočtové opatření upravuje rozpočet podle skutečnosti a aktuálních potřeb. Rozpočtové opatření projednal v pondělí 20. 2. 2023 na své schůzi finanční výbor, zápis zastupitelé obdrželi emailem.
	Místostarosta se zeptal, zda má někdo k rozpočtovému opatření č. 1/2023 dotaz nebo připomínku. Nikdo se nepřihlásil, proto dal hlasovat o usnesení:
	Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023.
	Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO
	12) Odměny zastupitelů – novela nařízení vlády č. 318/2017 Sb.
	Místostarosta řekl, že zastupitelům, radním, předsedům a členům výborů nebyly odměny poslední dva roky valorizovány. Nyní došlo nařízením vlády k navýšení o 10 %.
	Ing. Bendl s navýšením nesouhlasil.
	Nikdo další neměl dotazy ani připomínky, proto dal místostarosta hlasovat o usnesení:
	Zastupitelstvo města schvaluje v souladu s novelou nařízení vlády č. 318/2017 Sb. výši odměny neuvolněným zastupitelům, členům a předsedům výborů od 1. 3. 2023:
	měsíční odměnu neuvolněných členů zastupitelstva ve výši 2 188,- Kč
	měsíční odměnu členům výborů zastupitelstva, kteří jsou zároveň zastupiteli, ve výši 3 645,- Kč
	měsíční odměnu členům výborů zastupitelstva, kteří nejsou zastupiteli, ve výši 1 457,- Kč
	měsíční odměnu předsedům výborů zastupitelstva ve výši 4 376,- Kč
	měsíční odměnu členům rady města ve výši 8 749,- Kč
	Hlasování: 8-2 (Tintěra, Bendl)-2 (Kříž, Fialová)  SCHVÁLENO
	13)  Plán rozvoje prorodinné a proseniorské politiky města Klecany
	Slovo měl i nyní místostarosta. Kolegyně Ing. Kristýna Holubová vypracovala materiál, který je vhodné mít pro podání žádosti o dotaci Obec přátelská rodině a seniorům, kde jsme v loňském roce poprvé žádali o dotaci.
	Jde o jednu z mála dotací, kde je možné žádat na sociální a kulturní aktivity měst a obcí. Obce, které již plán nebo koncepci rodinné politiky či jiný dokument obsahující informace o rodinné politice mají, ale tento dokument ještě nebyl schválen zastupitelstvem, budou oceněny bonusem až 5 bodů. Obce, jejichž plán nebo koncepce rodinné politiky, byl schválen zastupitelstvem, budou oceněny bonusem až 10 bodů. Pokud chce obec dosáhnout na bonusy, přiloží plán nebo koncepci rodinné politiky či dokument uvedený výše k žádosti a v případě schválení zastupitelstvem přiloží  i zápis ze zasedání zastupitelstva.
	Ing. Holubová upřesnila, z čeho při zpracování tohoto plánu rozvoje vycházela a v jak krátkém čase ho zpracovala.
	Starosta poděkoval Ing. Holubové za přínosnou práci.
	Nikdo další se o slovo nepřihlásil, neměl dotaz ani připomínku, proto dal místostarosta hlasovat  o usnesení:
	Zastupitelstvo města schvaluje předložený Plán rozvoje prorodinné a proseniorské politiky města Klecany pro období 2023–2030.
	Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO
	14) Pronájem pozemku na náměstí – záměr
	Slovo měl starosta. Přestože je pronájem nemovitostí v kompetenci rady města, rada se rozhodla prokonzultovat se zastupiteli žádost pana Motala o pronájem 64 m2 pozemku v rohu náměstí – za kontejnerovým stanovištěm. Aktuálně je pozemek zarostlý keři a navazuje přímo na pozemek domu na náměstí čp 424 (bývalé nákupní středisko). Obvyklá cena pronájmu za 1 m2 nezpevněné ploch je 13,10 Kč. Žádáme zastupitele o vyjádření, zda mají zájem tento pozemek pronajmout.
	Místostarosta se zeptal, zda je pozemek pouze pod okny p. Motala, aby jeho využívání nevadilo ostatním sousedům.
	Paní Šimšíková řekla, že si pozemek chtějí pronajmout pro všechny sousedy, mají dobré vztahy.
	Nikdo další se o slovo nepřihlásil, proto dal starosta hlasovat o usnesení:
	Zastupitelstvo města schvaluje záměr pronájmu části pozemku 626/2 o výměře 64 m2.
	Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO
	15) Obecně závazná vyhláška o používání zábavní pyrotechniky – upřesnění
	Slovo měl starosta. Na posledním zasedání zastupitelstva města bylo uloženo vedení města připravit vyhlášku o zákazu používání zábavní pyrotechniky na území města. Zpracovanou vyhlášku  i s důvodovou zprávou starosta obdržel až po zveřejnění programu jednání a odeslání materiálů. Ve vyhlášce je ještě k diskusi, v jakých časech bude povoleno používání na Silvestra. Text vyhlášky  a důvodové zprávy starosta zastupitelům zaslal v doplňujících materiálech, nyní by se měli domluvit na upřesnění a ke schválení předložíme vyhlášku na příštím zasedání.
	Starosta řekl, že právník navrhuje čas 17-4 hod.
	Místostarosta řekl, že nejsme schopni kontrolovat dodržování této vyhlášky, chápe, že používání zábavní pyrotechniky někomu vadí.
	P. Kříž řekl, že je to stejné, jako s psími výkaly, záborem veřejného prostranství. Nikdo nebude vymáhat její dodržování.
	Pí Šimšíková se zeptala, zda je to velký problém v Klecanech, aby muselo být používání zábavní pyrotechniky omezeno vyhláškou. Podle ní se tu tak často nepoužívá.
	Pí Fialová připomněla ekologii. Ohňostroj nebude ani na Slavnostech pravého a levého břehu.
	Starosta upřesnil, že ve vyhlášce je i zákaz pouštění lampionů štěstí.
	P. Bendl se přikláněl k názoru pí Šimšíkové.
	Pí Hamouzová Holá se přikláněla k názoru místostarosty.
	P. Binder navrhli do vyhlášky doplnit maximální čas do 1 hod. a ne do 4 hod. Po krátké diskusi navrhli do 2 hod. Starosta řekl, že se zde dnes nedohodnou.
	Obecně závazná vyhláška se bude schvalovat na příštím zasedání zastupitelstva města.
	16) Informace
	Starosta informoval zastupitele o uskutečněné kontrole z Ministerstva vnitra ČR zaměřené na výkon samostatné působnosti obce, ze které ještě nemá výsledný protokol, ale dopadla dobře a získali jsem cenné metodické rady. Zítra na městě proběhne kontrola z krajské hygienické stanice.
	Místostarosta řekl, že v dílně technických služeb je dokončena rekonstrukce WC. Skautský srub je nyní dokončen, ostatní úpravy (např. schodiště) by byly možné na základě stavebního povolení.
	Místostarosta připomněl, že do 31. 3. je možné kácet stromy; v Klecánkách hodně káceli označené stromy, protože les je již 80letý a prosychá. Až půda proschne, technické služby je z lesa vytahají.
	P. Kříž upozornil na okraji mokřadu na jeden uschlý strom a navrhl jeho pokácení, aby nespadl na silnici a někoho nezranil. Místostarosta odpověděl, že je vytvořený plán na kácení, v plánu asi na podzim. P. Kříž navrhl aspoň ořezat větve.
	P. Kmenta upozornil na nebezpečnou břízu na sídliště u školy. Větev zůstala viset ve větvích. Starosta řekl, že větev technické služby odstranili.
	Starosta řekl, že Dropovi chtějí ořezat stromy u jejich plotu. Místostarosta řekl, že to chtějí každý rok, my každých 5 let prořezáváme.
	Starosta upozornil na černou skládku na ul. Do Čertovky, kterou někdo chtěl opravit díry v cestě. Víme, kdo tam navezl, řeší policie i odbor životního prostředí.
	Starosta řekl, že práce v parčíku pod starou poštou pokračují, objednal zábradlí.
	Starosta pozval přítomné na slavnostní ocenění sportovce roku, které se uskuteční 15. 3. 2023 od 16 hod. a na 1. městský ples, který bude v sobotu 4. 3. 2023 od 19 hod. Obě akce se budou konat v Kulturním centru Rychta.
	Do tohoto bodu již neměl nikdo příspěvek, proto starosta přešel k dalšímu bodu zasedání.
	17) Diskuze
	Pí Šimšíková řekla, že navážku suti na cestě Do Čertovky při prvním velkém dešti voda spláchne na pozemek města, které bude muset řešit odvoz skládky. Starosta řekl, že to mají v řešení státní orgány, máme fotodokumentaci, známe registrační značky aut.
	P. Kříž se zeptal, proč masopustní průvod bude až tuto sobotu, tedy v době, kdy už nemá být, ale má být půst. Odpověděla pí Holubová, že v době masopustu byly prázdniny v Klecanech nebo v Praze 6-10, kam chodí většina klecanských dětí a v lednu je ještě velká zima.
	18) Schválení přehledu přijatých usnesení
	Starosta požádal návrhovou komisi o přednesení přehledu usnesení přijatých zastupiteli města na dnešním zasedání Zastupitelstva města Klecany.
	Usnesení přečetla za návrhovou komisi Kateřina Fialová.
	Starosta dal hlasovat o usnesení:
	Zastupitelstvo města schvaluje úplnost přehledu přijatých usnesení
	Hlasování: 12-0-0  SCHVÁLENO
	19) Závěr
	Starosta poděkoval přítomným a oznámil, že pořad zasedání byl vyčerpán, nikdo se již nehlásí  o slovo, a proto prohlásil dnešní zasedání za ukončené.
	Zasedání ukončeno ve 20:54 hod.
	…………………… ……………………
	Ing. Kristýna Holubová Ing. Jiří Bendl
	…………………… ……………………
	Ivo Kurhajec Mgr. Daniel Dvořák
	místostarosta starosta

